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Zápis z Členské schůze Sdružení komunálních služeb, z.s.  
konané dne 18.05.2023 ve Wellnes hotelu Frymburk 

 

Sdružení komunálních služeb české republiky, z.s.  
Příčná 1892/4, Praha 1 

IČ: 41191617 
 

1. Zahájení Členské schůze 
Předseda Rady Bohumil Rataj zahájil jednání Členské schůze „Sdružení komunálních 
služeb, z.s.“ Předseda konstatuje, že je přítomno 65 z celkového počtu 83 členů, tudíž 
je Členská schůze usnášející. Dále bylo konstatováno, že všechny projednávané 
materiály a body byly projednány v Radě spolku a byly předloženy všem členům spolku 
předem k prostudování. 

 

 

2. Schválení programu Členské schůze 
Předseda všem přítomným přečetl program jednání a následně dal hlasovat o 
schválení programu.  
 
Diskuze:  nebyla 
Pro:  65   Proti:  0  Zdržel se:  0   
Výsledek:   SCHVÁLENO 
Usnesení: Členská schůze schvaluje program jednání 
 

 

3. Volba orgánů Členské schůze: 
Předseda zahájil další bod a to volbu orgánů Členské schůze.  
a) Volba návrhové komise  

Do Návrhové komise, která se bude zabývat přípravou závěrečného usnesení a 
ověřovat zápis, bylo navrženo zvolit tyto členy:   
Mgr. Kláru Sýkorovou, Ing. Ladislava Jandu  
 
Diskuse:  nebyla 
Pro:   65    Proti:  0    Zdržel se:  0   
Výsledek:   SCHVÁLENO 
Usnesení:  Mgr. Klára Sýkorová a Ing. Ladislav Janda byly zvoleny členy Návrhové 
komise. 

 
b) Volba Volební komise  

Do Volební komise, která se bude zabývat volbami, bylo navrženo zvolit tyto členy:       
PhDr. Ivetu Kovaříkovou, Vítězslav Votruba 
 
Diskuse: nebyla 
Pro:   63    Proti:  0    Zdržel se:   2  
Výsledek:   SCHVÁLENO 
Usnesení:  PhDr. Iveta Kovaříková a Vítězslav Votruba byly zvoleny členy Volební 
komise. 
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4. Projednání a schválení Výroční zprávy o činnosti Rady za rok 2022 
Předseda předložil členské základně ke schválení Výroční zprávu o činnosti Rady, tento 
materiál obdrželi všichni členové předem a bude přílohou tohoto zápisu.  
 
Diskuse: nebyla 
 
Pro:  63 Proti:  0   Zdržel se: 2     
Výsledek:   SCHVÁLENO 
Usnesení: Členská schůze schvaluje Výroční zprávu o činnosti Rady za rok 2022 
 

5. Zpráva Kontrolní komise 
Předseda Rady vyzval předsedu Kontrolní komise Adama Branta, aby přečetl Zprávu 
kontrolní komise za rok 2022. Předseda Kontrolní komise přečetl všem zprávu a tato 
zpráva bude také přílohou tohoto zápisu. Předseda Kontrolní komise dále přednesl 
zprávu o vývoji členských poplatků, včetně srovnání podobných spolků a vyzval 
k zamyšlení se nad výší poplatků na budoucí období.  
 
Diskuse: nebyla 
 
Pro:  65 Proti:  0   Zdržel se:   0   
Výsledek:   SCHVÁLENO 
Usnesení: Členská schůze schvaluje Zprávu Kontrolní komise za rok 2022 
 

6. Projednání a schválení Výroční zprávy o činnosti Sdružení komunálních služeb za rok 
2022 včetně hospodaření, účetní závěrky  

Předseda přečetl Výroční zprávu o činnosti Sdružení komunálních služeb za rok 2022, 
včetně přílohy hospodaření spolku, tento materiál obdrželi členové předem a bude 
přílohou tohoto zápisu.   
 
Diskuse:  nebyla 
 
Pro:  65 Proti:  0 Zdržel se: 0   
Výsledek:   SCHVÁLENO 
Usnesení: Členská schůze schvaluje Výroční zprávu o činnosti Sdružení komunálních 
služeb za rok 2022 včetně hospodaření a účetní závěrky. 
 

7. Projednání a schválení Plánu činnosti v roce 2023  
Předseda přečetl návrh Plánu činnosti, materiál obdrželi členové předem a bude přílohou 
tohoto zápisu. 

 
Diskuse: nebyla 
 
Pro:  65 Proti:  0  Zdržel se: 0    
Výsledek:   SCHVÁLENO 
Usnesení: Členská schůze schvaluje Plán činnosti spolku v roce 2023. Materiál jsou 
přílohou tohoto zápisu. 
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8. Volba člena Kontrolní komise 
Na základě Stanov spolku, předkládá předseda Kontrolní komise návrh na odvolání 
Adama Šauera. Adam Šauer po skončení svého působení ve společnosti Dokas Dobříš 
ukončil činnost v Kontrolní komisi. Dále předseda Kontrolní komise navrhuje na zvolení 
do Kontrolního výboru Ing. Irenu Hofmanovou ze společnosti Technické služby 
Příbram. Ing. Irena Hofmanová souhlasí s funkcí člena Kontrolní komise. 
 
Diskuse: nebyla 

  
Hlasování  Pro: 64 Proti:  0 Zdržel se: 1   
Výsledek:   SCHVÁLENO 
Usnesení: Členská schůze odvolává Adama Šauera z funkce člena Kontrolní komise a 
volí Ing. Irenu Hofmanovou členkou Kontrolní komise.   

 
Volební komise na výzvu předsedy Rady Bohumila Rataje prohlašuje, že volba člena 
Kontrolní komise proběhla v pořádku. 
 

9. Různé 
V bodě různé vystoupili: 
- Vítězslav Votruba – ve svém příspěvku se vrátil k projednávanému bodu Kontrolní 

komise, kdy vyslovil souhlas s navýšením členských příspěvků. 
- Aleš Kopecký – přednesl svou vizi na stanovení výše příspěvků – na přepočteného 

zaměstnance a dále informaci o termínu podzimního kongresu, kdy listopadový 
termín není nejvhodnější.  

- Jiří Vyvial reagoval na podzimní termín kongresu, kdy vysvětlil, že toto není 
pravidlem, ale okolnosti výběru místa pro uspořádání a nevhodná komunikace 
s plánovaným místem, donutila Radu SKS místo změnit, bohužel ale v plánovaný 
termín nové místo nemohlo prostory poskytnout, proto došlo k posunu původního 
termínu.  

- Předseda Kontrolní komise navrhl vytvořit pracovní skupinu, která by se zabývala 
výší členského příspěvku platného od 1.1.2024. Jak další členy navrhl: Adama 
Branta, Aleše Kopeckého, Vítězslava Votrubu a Bronislava Olšána. Pracovní skupina 
připraví návrh na stanovení výše a kritéria pro členské příspěvky do podzimního 
kongresu. Navržení souhlasili s nominací. Předseda Rady dal hlasovat o vytvoření 
skupiny a v uvedeném složení: Pro 63 Proti 1 Zdržel se 1 

 
 
10. Předseda SKS přijal od Návrhové komise závěrečné usnesení, které přečetl Členské schůzi.  
 

Hlasování  Pro: 65 Proti:  0 Zdržel se: 0   
Výsledek:   SCHVÁLENO 
Usnesení: Členská schůze schvaluje závěrečné usnesení.   

 
 
Frymburk dne 18.05.2023 
Mgr. Klára Sýkorová, Ing. Ladislav Janda 
Bohumil Rataj – předseda 


